
 

 

Verslag wijkforum Krottegem  

03 10 2023 

Opzet Wijkfora Krottegem 
Het wijkforum is een initiatief dat wordt opgestart om de communicatie en overleg met en in 
Krottegem te verbeteren. Het wijkforum wordt om de drie maanden georganiseerd. Het is open 
en toegankelijk voor iedereen die woont en werkt in Krottegem.  Het is de plaats waar inwoners, 
verenigingen en stedelijke vertegenwoordigers samen het overzicht houden over alle plannen 
die lopen in en rond Krottegem. Daarnaast is het de plek waar samen wordt nagedacht over 
hoe het overleg en de communicatie georganiseerd kan worden. 

Wil je op de hoogte blijven of rechtstreeks uitgenodigd worden? Of wil je een onderwerp 
agenderen op het wijkforum?  Mail dan naar samenleven@roeselare.be .  Op zoek naar meer 
info, de verslagen of presentaties van het wijkforum? Surf dan naar www.buurten.roeselare.be  

Verslag en opvolging Wijkforum 03/10/2023 – 19u - TRAX 
Agenda 

1. Onthaal en inleiding door schepen Delrue 
2. Overlopen en stand van zaken lopende projecten  
3. Toelichting nieuwe initiatieven 
4. Toelichting Hoplr 
5. Netwerkmoment 

 

Onthaal en inleiding door schepen Delrue 

Schepen Piet Delrue heet iedereen welkom en stelt zichzelf voor als nieuwe schepen o.a.  
bevoegd voor wijkenbeleid en participatie.  

Overlopen en stavaza lopende projecten 

Matthias, beleidsmedewerker wijkenbeleid en participatie, geeft een toelichting van de lopende 
projecten in Krottegem. Volgende zaken komen aan bod:  

• Burgerbegroting Krottegem (verdere toelichting door Johanna, wijkwerker) 

De stand van zaken van de verschillende initiatieven in de Krottegemse burgerbegroting wordt 
overlopen. Er komen geen opmerkingen van de deelnemers.  

• Schoolveilige omgeving sites Arkorum  

Aan beide Arkorum scholen in Krottegem werden ingrepen uitgevoerd om de schoolomgeving 
veiliger te maken. Dit traject is afgerond. Er komen geen opmerkingen van de deelnemers. 

• Participatief traject tijdelijke invulling site Damman Croes 

CAAAP, de ontwikkelaar van Damman Croes, nodigt iedereen uit op 6 november voor een 
thematisch overleg over de tijdelijke invulling (niet het project zelf) van de site. Meer info is 
beschikbaar bij de dienst samenleven. Begin 2024 wordt de eigendom van Damman Croes 
overgedragen aan CAAAP. Er komen geen opmerkingen van de deelnemers. 

• Krommebeekbos 

Verschillende mobiliteitsingrepen in het Krommebeekbos zijn afgerond (heraanleg fietspad, 
aanpassen bocht Vijversstraat en verkeersveilig maken van de Beverseaardeweg). In het najaar 
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2023 en het voorjaar 2024 worden er verdere infrastructuurwerken uitgevoerd om de beleving 
en toegankelijkheid te verhogen. Er komen geen opmerkingen van de deelnemers.   

• ’t Elsenhof 

Het participatief traject aan het ’t Elsenhof werd afgerond. Dit dossier loopt vertraging op door 
stijgende marktprijzen. Verdere aanleg is voorzien in het najaar van 2023 of het voorjaar van 
2024. Er komen geen opmerkingen van de deelnemers.  

• Vergroening Munitieplein 

Het participatief traject in de buurt van het Munitieplein (buurtbewoners en school) werd 
afgerond. In het voorjaar van 2024 start de heraanleg van het Munitieplein. Er komen geen 
opmerkingen van de deelnemers. 

• Track 

In Krottegem loopt een participatief kunsttraject genaamd ‘Track’ onder begeleiding van de 
Batterie. Binnen het Track project verzamelde men verhalen met als thema ‘vluchten’ en 
‘trajecten’. Deze verhalen werden verwerkt in een maquette die tentoongesteld werd in de 
oude bibliotheek. De volgende stap in dit kunstproject is het maken van een film in 
samenwerking met buurtbewoners. Buurtbewoners worden uitgenodigd om mee te stappen 
in dit deel. Er komen geen opmerkingen van deelnemers.  

• Sloop oude kantine Bruanestraat 

De sloopwerkzaamheden van de oude kantine zijn volop aan de gang. Momenteel wordt 
binnen de stad gekeken welk vervolgtraject deze site kan krijgen. Er komen geen opmerkingen 
van de deelnemers.  

• Vergroening kop van de vaart 

De vergroening van de kop van de vaart zit in haar finale fase. In het najaar worden nog enkele 
aanplantingen uitgevoerd. Er komen geen opmerkingen van de deelnemers.  

 

Toelichting nieuwe initiatieven 

• Tenten voor wijkverenigingen 

Davy en Bruno lichten hun initiatief ‘tenten voor wijkverenigingen’ toe. Via hun initiatief is het 
mogelijk voor andere wijkverenigingen van Krottegem om aan een voordelig tarief kleine 
feesttenten te huren. De deelnemers juichen dit initiatief toe. Er komen geen verdere 
opmerkingen van de deelnemers.   

• Erfgoedapp 

Karel licht het gebruik van de ErfgoedApp toe. Hij zou graag zoveel mogelijk wijkbewoners 
mobiliseren om samen te werken (aanleveren van content (foto’s, verhalen, etc.)) aan een 
erfgoedwandeling in Krottegem. Deze wandeling zou opgeladen worden in de erfgoedapp. Van 
de deelnemers kwam volgende feedback:  

• In welke mate word je warm van het project? 

Alle aanwezigen geven het project een score tussen 8 en 10 op 10. 

De aanwezigen zijn positief over het initiatief van Karel. De deelnemers geven aan dat het een 
leuke en verbindende buurtactie is. Het is interessant om de geschiedenis van de wijk beter te 
leren kennen. Daarnaast zou het ook goed zijn om de erfgoedroute sterk te laten verschillen 
van bestaande wandelingen in de buurt. Een uniek karakter lijkt nodig.   

• Wie ken je die geïnteresseerd zou zijn om na te denken over de uitwerking van het 
overleg en de communicatie? 
 



 

 

- Verschillende mensen geven hun naam op of verwijzen naar mogelijke 
geïnteresseerden. Deze kunnen steeds contact opnemen met Karel (te bereiken via 
de dienst Samenleven). 

 

• Welke aandachtspunten wil je meegeven voor de uitwerking van het overleg en de 
communicatie? 

Een digitaal medium (app) is niet altijd even toegankelijk voor ouderen. Het kan interessant zijn 
om te  vragen aan jongen mensen om informatie te helpen digitaliseren.  

 
• Welke tips wil je meegeven voor de uitwerking van het overleg en de communicatie? 

 
- Stel goed de vraag, wie wil je bereiken? 
- Wat is het doelpubliek? Met wie wil je graag samenwerken en voor wie wil je dit 

organiseren? 
- Het is leuk om ook wist-je-datjes mee te geven aan de mensen, anekdotes blijven 

vaak bij.  
- Het is interessant om bewoners die al lang in de wijk wonen zeker te betrekken.  
- Het zou leuk zijn om oude historische panden en cafés mee te nemen in de 

wandeling. 
 

Hoplr 

Ruben, dialoogmaker van Krottegem, licht de werking van de app ‘Hoplr’ toe. Hoplr is een 
digitaal platform waar buren toegang krijgen tot het sociaal kapitaal van hun buurt en 
buurtbewoners (materiaal, kennis, tijd, vrijwilligers, infrastructuur). Daarnaast kunnen ze 
eenvoudig boodschappen uitwisselen en op de hoogte blijven van wat er in de wijk leeft.  

De meeste deelnemers van het wijkforum hebben reeds een account aangemaakt. Vanuit de 
deelnemers komt volgende feedback:  

- Het zou interessant zijn om ‘straatambassadeurs’ uit te roepen per straat die mee Hoplr 
mee willen promoten. Op die manier kan je nieuwe doelgroepen bereiken en mensen 
activeren die het platform nog niet kennen.  

- Een half jaar geleden werd een flyer verspreid. Zou dit opnieuw gedaan kunnen worden? 
Ook extra affiches zijn wenselijk.  

- Op Hoplr kan je via een knop heel makkelijk je buren uitnodigen. Misschien kan er een 
bericht in HOPLR geplaatst worden om mensen op deze functie te wijzen?  
 

Volgend wijkforum 

• Volgend wijkforum: 30 november 2023 om 19u in TRAX 
• Save the date voor wijkcomités: 28 november 2023: netwerkmoment wijkcomités in 

TRAX 


